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 פ ר ו ט ו ק ו ל 

 

 2023אישור תקציב המועצה לשנת [   1] 

 

. 2023לפתוח את הישיבה שלא מן המניין לאישור תקציב המועצה לשנת    לין קפלן ]ראש המועצה[:

גם   אלינו  ענביהצטרף  אישור    ניר  את  מעלים  שאנחנו  שלישית  ישיבה  זו  המועצה.  חשבון  רואה 

זומנה ל ולקראתה הועברו כל החומרים כמובן מראש. 29.12.2022-התקציב. הישיבה הראשונה   ,

בישיבה הראשונה הוצג התהליך שקדם להכנת התקציב, בניית תוכנית עבודה מאושרת תקציב על  

צה. כמו כן הצגנו בישיבה הראשונה את המטרות והיעדים  ידי כלל מנהלי המחלקות ויעדים של המוע

. אנחנו נמצאים בתקופת עשייה, הארגון שינה את  2023ולשנת    2022המרכזיים של המועצה לשנת  

מתקשים  אנחנו  חוסרים,  עדיין  יש  לצרכים,  המבנה  את  התאמנו  מצוינים,  מנהלים  הבאנו  פניו, 

בגלל   פונקציות  כמה  ועוד  תשתיות  מנהל  לנו לקלוט  ויש  רבים  נושאים  קידמנו  השכר,  מגבלות 

ועוד. למרות התקציב המאוד   תוכניות מדהימות קדימה בחינוך, בפיתוח המושבה וחזות היישוב 

מיליון שקלים, אלדד ישר    4.5מאתגר של המועצה. השנה קיבלנו קולות קוראים בהיקף גדול של  

ים לנו לממש פרויקטים שונים כולל  כוח על כל העשייה בתחום הזה. הקולות קוראים האלה עוזר

סלילת דרך הראשונים שאושרה במליאת המועצה האחרונה, תב"ר. נכנסנו לתוכנית של פיתוח זהות 

בית ספרית ואנחנו מצליחים בדרך הזו על ידי קבלת משאבי ניהול וייעוץ משרד החינוך לקדם גם  

בית הספר ה נוספים.  רבים  ונושאים  הנושא של מרחבי חינוך  יסודי החמישי מתקדם למרות  את 

שלוח הזמנים הוא צפוף הוא מתקדם יפה מאוד. בעניין של הקאנטרי שזה החלום של כל התושבים  

כאן היועץ הכלכלי שלקחנו בנה מספר מודלים אפשריים, איריס מנסה כבר כמה שבועות לתאם  

פגישה החשובה מועד להצגת החלופות האפשריות אני מקווה שתשתפו פעולה ונצליח לקבוע את ה

הזו לקידום הקאנטרי. השנה נמשיך לפעול להגדלת הכנסות, אנחנו מחדשים את הבקשה לחלוקת 

הכנסות על ידי לב השרון, לאתר נכסים מניבים ועוד. זה פרויקט שהוא ארוך טווח והוא ייקח עוד  

גש על  כמה שנים קדימה. למרות ההתייקרויות במשק והתקציב הרזה הצלחנו לשמור בתקציב שהו

מסגרת התקציב ואף להגדיל תחומים שונים. החינוך גדל במיליון שקלים, הגדלנו גם בנושא הרווחה  

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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נושאים שונים שקשורים לחזות היישוב בכל הנושא של אגרת השמירה, בביטחון, שמרנו על אגרת 

תוכניות   להצגת  לפגישה  המועצה  חברי  כל  את  הזמנו  לתחשיב.  רואה  מוקד  והוספנו  השמירה 

בודה. הזמנו גם לפגישת טרום תקציב, אך חברי סיעות מחר חדש ודרך חדשה וחבר המועצה דודו הע

 - גרינברג לא הגיעו

 -סיעת כן דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  גם    לין  מהסיעה.  פורש  אתה  שלושה  שבועיים  כמו  משהו  רק  דודו  בסדר, 

שהזמנתי אתכם להגיש הצעות לשינוי התקציב כבר   תבישיבה השנייה הצבעתם נגד התקציב למרו

כמה וכמה פעמים. לא הגשתם עדיין הצעות לתיקון התקציב, הצבעתם פעמיים נגד התקציב. זה  

. כבר במשך חודש וחצי, אנחנו באמצע  2022קציב של  מהת  12חלקי    1-מאלץ את המועצה לפעול ב

הנדרש   הגידול  מתאפשר  לא  מואץ  ובגידול  גבוה  אכלוס  בקצב  נמצאת  והרשות  והיות  פברואר. 

של   בעבודה  האחרונה   12חלקי    1בתקציב  בישיבה  ובתושבים.  המועצה  בעבודת  פוגע  כמובן  וזה 

לנו הצעות ובקשות טרם הישיבה הזו  בנושא התקציב שהייתה השנייה הזמנתי אתכם שוב להעביר  

על מנת שהישיבה הזו תהיה אפקטיבית, על מנת שנוכל להגיע מוכנים ולהתייחס להצעות שלכם.  

לצערנו לא התקבל הצעות או הגשות עד למועד הישיבה הזו. אני מקווה שהצעות יוצגו לבסוף היום  

כי כמ יהיו מאוזנות כך שיראו גם מקור מימון,  ניתן לפרוץ את מסגרת  אני מקווה שהן  ובן שלא 

התקציב, והגזבר כמובן גם יצטרך לתת את הדעת במידה ויונחו כאן הצעות על השולחן. אני מקווה  

 מאוד שהדיון יהיה ענייני תוך כבוד הדדי, בלי התפרצויות. אז בבקשה ניר רצית להגיד כמה דברים. 

 -אחר ונתת רקע ועדכון לגבישנייה רציתי להתייחס אלייך מ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

רגע אבל דודו שנייה יש סדר לישיבה. ניר ידבר, אחר כך תהילה, אחר כך   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 נעבור להתייחסויות שלכם.

ערב טוב לכולם, לפני שאתם תתחילו בדיון אני רוצה להגיד כמה מילים   ניר ענבי ]רו"ח המועצה[:

זה לא רק    2023קציב של המועצה יש מדי שנה קשיים ובשנת  באופן כללי על התקציב. יש כאן בת

לפני כמה    9בתל מונד וזה בעוד הרבה מקומות אבל הקושי הולך וגובר אז תל מונד ירדה לסוציו  

אחוזים אבל יכול להיות שזה   10שנים זה אומר שמענק האיזון הולך ופוחת, גם בשנה הבאה יוריד  

. ההנחיה של  2023-חירים גם של החשמל, גם של המים, גם ביהיה קצת יותר. יש אינפלציה עלו המ

אחוזים זה גורף לכל    10אחוזים ויכול להיות שזה יהיה יותר כאילו  10-משרד הפנים היא להוריד ב

, הם רק מורידים  0-הרשויות, לא רק תל מונד. כל הרשויות, אבל אתה מודל שלילי כלומר תגיע ל 
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אחוזים, יכול להיות שבשנה הבאה   10ה המקסימלית הייתה  אותך בהדרגה זאת אומרת היום הדרג

 אחוזים.  10, כרגע זה 15-זה המקסימום. אז יורידו אותך ב 15-יחליטו ש

 אז צריך לעשות עדכון לתקציב. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

  כן, אבל עד שיהיה מענק איזון, עד שיהיה תחשיב אני משער שייקח עוד  ניר ענבי ]רו"ח המועצה[: 

חודשים. עכשיו גם בנושא השכר יש היום דיונים בין ההסתדרות לבין המדינה להסכם שכר   4-5

וחצי אחוזים שיהיו   3-ל  3וחצי אחוזים, הצפי הוא משהו כזה, בין    3-3קיבוצי. ההנחיה כרגע אומרת  

ה, תוספות, זה כבר די לקראת סיום וזה יהיה כמובן רטרואקטיבי. שכר הבכירים והנבחרים כבר על

כבר פורסמו טבלאות לפני שבוע או שבועיים משהו כזה, שוב זה לא רק בתל מונד, זה בכל המדינה  

אז גם זה צריך לקחת את זה בחשבון, זהו. אז יש עליית שכר מצד אחד, עליית מחירים, חשמל מים, 

מה זה  דברים נוספים, מהצד השני יש לנו ירידה בהכנסות של מענק האיזון, ארנונה, כל מה שהתקד

היא תעלה קצת יותר אבל היא תמיד הולכת בפיגור של    2024-אחוזים והיא גם בפיגור אולי ב  1.37

אז    2022כמעט שנה זה היה מאי עד מאי אז החלק הגדול של האינפלציה היה במחצית השנייה של  

זכירה עם ושוב לין ה  12חלקי    1אין כאן השפעה. אז בסך הכול יש כאן קושי גדול, כרגע צריך לעבוד  

וכל העליות, יש פה מגבלה רצינית. כמו שאתם יודעים   12חלקי    1-הגידול של היישוב מצד אחד ו

שאין   וככל  גרעוני,  שזה  ממגורים,  ברובה  הארנונה  השורת  זה  את  אמרתי  פעמים  כמה  כבר  אני 

הכול   בסך  כי  בחשבון  זה  את  קחו  פה  הדיון שלכם  לפני  אז  קשה  יותר  המצב  מתעסוקה  ארנונה 

 תקציב לא פשוט, התקציב קשיח, תקציב בעייתי ולא פשוט לאזן אותו. זהו. ה

טוב, אני אתייחס רק בקצרה לבקשה שהועברה בנוגע לדוחות    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

. גם השבתי על זה במספר פעמים שקיבלתי את הבקשה הזו. הוגש לכם תקציב כולל 2022-כספיים מ

מצטבר, כמו שנהוג ברוב הרשויות המקומיות. אנחנו עובדים בימים   2022תקציב ביצוע של ספטמבר  

הרביעי,   הרבעון  של  הכספי  הדוח  את  לסיים  כדי  אינטנסיבי  מאוד  באופן  בגזברות  עובדים  אלה, 

כמובן זו לא עבודה פשוטה. ואנחנו עושים אותה בצורה מקצועית והיא תיקח את הזמן שהיא תיקח  

בלתם כולל הזמנה לפגישות פה כולל מעבר על הדברים שביקשתם כמובן. בכל מקרה הפרטים שקי

גם   לכם,  חשובים  היו  שכמובן  הסעיפים  לגבי  עדכון  קיבלתם  גם  הזמן,  כל  זה  את  עושים  אנחנו 

בישיבה הקודמת נעשתה פה סקירה על הסעיפים הספציפיים שביקשתם עליהם סקירה. ולכן בעצם  

אם לדרישות משרד הפנים לא צריך להיות דוח שנתי  לא יהיה פה היום דוח שנתי כמובן, גם בהת

 בשלב הזה של החודש והשנה. וזהו היה חשוב לי רגע לשים את זה על השולחן. 
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 טוב. דודו.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

כמובן אני אשמח מאוד בהקדם   מסוימיםבעדכון שנתת על פרויקטים    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

זה עומד על מנת  האפשרי שנפגוש את היועץ הכ לכלי אולי אפילו את המתכנן לראות בדיוק איך 

באמת לתת דחיפה ולקדם את זה אבל לין קחי בחשבון שיש פה בצורה שדברים באים בעיה. עוד 

 - פעם המליאה שנתיים לא שמעה על הנושא של הקאנטרי. מתקדמים תוכניות

ים כלכליים שהוצגו בדירקטוריון  אין תוכניות של הקאנטרי. יש מודל  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 פגישות. 2 ניסתה לקבועאיריס כבר החברה הכלכלית והוסכם שיובאו למליאה. 

 למה אין החלטה בפני המליאה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 כי זה פרויקט שהתחיל בחברה הכלכלית.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מתי? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

התחיל בזמנו בחברה הכלכלית , התכנון בחברה הכלכלית, עוד בקדנציה    אש המועצה[:לין קפלן ]ר

 קודמת.

בסדר. ודבר שני הייתי מבקש ממך לעדכן מה קורה עם פרויקטים שהיו    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

במהלך השנה ואנחנו לא יודעים איפה הם עומדים. אחד זה התחדשות עירונית מה קורה בוולפסון?  

 מה קורה באלי כהן? ומה קורה בפרויקט של בין המושבים?

הזו היא ישיבת תקציב. אעדכן    אז זה נעדכן בישיבת המליאה כי הישיבה  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 על זה במליאה הבאה. 

 אבל נתת עכשיו עדכון על כל מיני פרויקטים.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  כרגע.   לין  לתקציב  קשורים  לא  שציינת  הדברים  שני  לתקציב.  שקשורים 

בישיבה גם  אגב  אני  זה,  כל  על  נעדכן  במליאה  התייחסויות?  עוד  לעדכן    בבקשה  רציתי  הקודמת 

בתחילת דבריי אבל אתם שיניתם את סדר היום כך שלא הייתה הזדמנות. מה לעשות? זה מה שקרה. 

 בבקשה כן.
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]חברת מועצה[: של    עינת קדרון  ביצוע  לנושא של  רוצה שנייה להתייחס תהילה  גם    2022אני  כי 

זה שבהצעת תקציב שלכם יש  התכתבנו וגם דיברנו וכו'. אחת הבעיות העיקריות עם הסיפור הזה  

ביצוע בספטמבר    0אבל הם עם    2023-מיליון שקלים שאתם מבקשים לתקצב ב  3-פחות או יותר כ

. מבחינתי זה סכום כסף מטורף, מצד אחד עובדתית קיבלנו אקסל, מצד שני אומר אלדד כל  2022

ל מאוד מבחינתי אני  הסעיפים נוצלו לא ברור לי איך העסק מסתדר. אז יש פה בור, חתיכת בור גדו 

. עכשיו אני מבינה כל הרשויות וכו' בסדר, אבל עדיין  2023חייבת להגיד כדי להסיק מסקנות על  

ספציפית אני רואה פה סעיפים שאין לי תשובה לגביהם אז צריך לקחת את זה בחשבון. תקשיבי, 

מהתשובות, לא אני חייבת להגיד שאני חושבת מאלה ששאלו יותר שאלות וגם קיבלה חלק גדול  

במלואן, ביום חמישי בערב שלחתם לי בקשה לבוא לעיין מידע שכמובן לא יכולתי לעשות עד היום 

אבל כמו שאתם יודעים אני גם אעשה את זה. ועדיין, אני לא אשב עכשיו ואשלח לך כמה יש פה  

ני מסתכלת בואו תתחילו להסביר לי. זאת אומרת את צריכה להבין א  0סעיפים שהביצוע    40בערך?  

על תמונה רחבה, גם ככה ההתכתבויות האלה זה זמן שלי ושלכם, הבקשה הזאת של לבקש ביצוע  

נובע מהמצב שבו אנחנו נמצאים, שיש נתונים שלא מסתדרים, שאנחנו לא רוצים, אני אישית   2022

ם זה לא רוצה לשגע ולתזז, אנחנו לא בפרטי כי זו המועצה שיש, ולכן אנחנו מבקשים לקבל גם א

אחוזים שאתם יודעים אנחנו רוצים לקבל   95אחוזים בדוק הרמטי סגור לא יודעת מה אבל    100לא  

רוצים   שאתם  גבייה  משכורות  של  ביצוע  איך  לי  ברור  לא  כרגע  כי  ומועדונית 0הוא    360מושג,   ,

ם  שיקומית אין הכנסות אז לא יודעת, תוכנית הילה, מכרז צעירים, אחזקת בניינים, אתם מבקשי 

 כסף כשאין ביצוע אז זו בעיה מבחינתי צריך להבין את הסוגייה הזאת. 

שבהם אחרי שאישרנו    2022-רק אוסיף עוד משהו קטן. יש סעיפים גם ב  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אלף   252אותם בשנה שעברה ביקשנו לראות שהם מתקיימים וגם פה לא קיבלנו תשובות כמו למשל  

 שקלים לא ברור מה עם זה.

 -, כל מה שביקשתם קיבלתם170הייתה סקירה, אמרו  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אני ביקשתי כמה וכמה פעמים גם בעל פה וגם בכתב גם במליאה הזו, לא   בר מועצה[:אבי אליהו ]ח

 אלף שקלים, לאן הם עברו, למה לא עברו, איזה שהוא הסבר לא קיבלתי.  250-קיבלתי מה קרה עם ה

 -מה שציינת זה עובדה שאת לא חייבת לתת כרגע ביצוע תקציב דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא יכולה גם.  "לית המועצה[:תהילה מימון ]מנכ



 

 נוצר על ידי 

8 

לפי משרד הפנים, זה בסדר. מצד שני מה שעינת אומרת שיש כל כך   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

הרבה סעיפים סכומים כל כך גדולים שמופיעים ללא ביצוע כלומר יש כסף בתקציב אוקיי? אז בוא  

 -נגיד

 מפה ונשלים. חניקאני אפילו לא יכולה להגיד בוא  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

השאלה היא אם אני רוצה להתקדם עכשיו לאישור תקציב, איך אנחנו   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -מתייחסים? איך את מציעה שנתייחס לסעיפים שלא 

 אלדד יענה על זה שוב. בבקשה אלדד.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

]גזבר המועצה[: עינת עשינו באמת    אלדד חזי  ות לפחות לדעתי עשינו ביחד, אני  פגיש  2אז ככה. 

מבחינתי בשביל להעביר את התקציב מוכן לפנות כמה שאפשר כלומר שתכירו אבי, עינת, יום שלם,  

יומיים, חצי יום, כמה שתרצו, אני אעבור איתכם על כל הסעיפים, ואני אענה לכם על כל השאלות 

להנהלת חשבונות אין דבר כזה. אין דבר מיליון חוסר ביצוע, אני לא רוצה להתחיל להיכנס    3כי אין  

 100מיליון ביצוע. הצפי שלנו כמו שאמרתי לכם בגדול מלמעלה הוא ביצוע של    3כזה חוסר של  

, אני אשמח, יותר מאשמח  2022אחוזים בסופו של דבר של כלל הסעיפים ולהיות מאוזנים בשנת  

 - אם תבואו ונשב ביחד כולם מי שצריך, אבי

 אחוזים אז למה אי אפשר לראות? 100אם ביצוע של  ר מועצה[:דודו גרינברג ]חב

אני אסביר. אני מזמין שתבואו לעיין, אני יכול להקריא לכם עכשיו בעל   אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

זה   כי  עליו  דיבר  שאבי  למה  קשור  זה  כי  אקריא  אני  הקודמת.  בישיבה  לכם  שהקראתי  מה  פה 

ע למה אתם מכוונים ואמרתי את זה גם לעינת. בסופו של דבר  הסעיפים בעצם בסופו של דבר אני יוד

 -אתם מכוונים לסעיפים שלכם

 לא, ממש לא. אלדד אמרתי לך בפגישה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

]גזבר המועצה[: חזי  ל  אלדד  מניח שלא התייחסתם  אני  לא   700-אוקיי  ברובם  כי  סעיפי תקציב 

תלויים בנו בסופו של דבר משרד החינוך וכדומה. כמו    נכנסים למקומות האלה כי זה דברים שלא

שהזכרתי בסעיף הקודם זה משהו שאתה בישיבה הקודמת אבי אתה אמרת מלמעלה אני אשמח  

אלף  50שתבואו לעיין בדיוק מה עשינו שם הכול פתוח הכול שקוף. יש לנו את הסעיפים של תרבות 

אחוזים צפי לביצוע.    100אלף שקלים, ביצוע    25-אחוזים מ  25אחוזים. מס הנחות    100שקלים ביצוע  
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אחוזים כמובן שמנהלת האגף שינתה. מתנ"ס סייעות כמעט    100-ל  80סיוע נפגעי קורונה דיברנו בין  

ה  200 מתוך  שקלים  והנוער    250-אלף  הילדים  עיר  שקלים.  מלא.   80אלף  ביצוע  שקלים  אלף 

בס  35ספורטאים   חיילים  בוצע.  כבר  ברובו  שקלים  תל"ן    100דיר  אלף  תגבור  אחוזים   100אלף, 

אלף שקלים,    100-אלף שקלים, הייתה העשרה של בתי ספר גם קרוב ל  50ביצוע, מצוינות רב גילאית  

ל קרוב  שוטפת  שקלים,    410אחוזים,    100-תחזוקה  כלל   100אלף  אומרת  זאת  ביצוע.  אחוזים 

בסופו של דבר רובה ככולה    הסעיפים שתקצבתם בשנה שעברה למרות שזה הצהרת כוונות אנחנו

כל  על  איתכם  אעבור  אני  תגיעו,  אם  נשמח  אנחנו  בהם.  השתמשה  כן  אותם,  ניצלה  כן  המועצה 

 הסעיפים.

אלף שקלים נוצל    50בספטמבר אז מה    0המצוינות הרב גילאית הייתה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 ברבעון האחרון? 

לב לתחילת השנה, לתחילת שנת הלימודים. יכול  הסברתי את זה שימי    אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

את   עשינו  וכשאנחנו  הלימודים  בשנת  מתחילים  שאנחנו  דברים  שיש  את    9-ו  1להיות  ראינו  לא 

 הדברים האלה עד הסוף. 

 אז זה משמעותי.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ר ביצענו אותם אז תבואו ואני אראה לכם שהסעיפים האלה בסופו של דב  אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

 -באופן מלא. רוב התקציב בוצע

 אני אבוא, אין בעיה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני אקבע איתך אפילו מתי שתרצי השבוע, שבוע הבא נשב אני יודע כבר    אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 - פחות או יותר למה אתם מכוונים, הישיבות שלנו, שלך ושלי ביחד

הרי גם בעבר היו דיונים בטיימינג הזה, כשלמעשה לא היה דוח ביצוע    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

תקציב  עבר  שבהן  הקודמות  הפעמים  בשתי  גם  מלא.  ביצוע  דוח  בו  שאין  הטיימינג  זה  כי  מלא 

דנו על סמך רבעון שלישי ואתם הגעתם עם בקשות והצעות על סמך   2021-וגם ל  2022-המועצה גם ל

 - , אם יש לכםרבעון שלישי. אז אני אומרת שוב

 משתכללים עם הזמן.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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אם יש לכם הצעות נשמח שתביאו אותן. אלדד אומר שיש ניצול תקציבי    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

יש לכם    2-מלא אני חושבת שאפשר להביא הצעות בדיוק כמו שהיה ב השנים הקודמות. אז אם 

 אם זה בפגישה. כאלה אני אשמח לשמוע בין אם זה פה ובין

 תמיד יש מצב שאפשר להיערך לעדכון תקציב.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 , למרות שהיה.2022-לא הביאו לנו לעדכון תקציב ב עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 התחייבו להביא לעדכון, זה היה במסגרת התקציב.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

התחייבו להציג את כל נושא כוח האדם. את מאתגרת אותי? נלך להקלטות,   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אנחנו הצבענו במסגרת התקציב, אני מדבר עכשיו התחלתי לדבר ואת מפריעה לי כי אני צודק. 

 דוד בוא נישאר כמו שזה היה ברמה עניינית ומקצועית.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  אומרי  דוד  שאנחנו  שלא זה  יודע  כשאני  דברים  שיקרו  התקציב  במסגרת  ם 

לא הייתה לו    , טירנה התחייבה, כי26.1-קורים. למשל מידע, למשל כוח האדם, אתם התחייבתם ב

 ברירה כי נטשו אותו כי הוא לא קיבל מענה. הוא כמו שוקת שבורה, מתנהלים רק שהשוקת שבורה. 

 יני. דוד חבל שהדיון לא עני  לין קפלן ]ראש המועצה[:

הוא מקבל  אני התפרצתי. הוא יחכה.  למה לא ענייני? אני רוצה לסיים.    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

ירנה טהצר מה שנקרא,    ימזיכרונבואי אני אגיד לך,  מאוד פשוט,  משכורת, אני לא, אז הוא יחכה.  

זוכר    לא זוכר איפה זה היה, זה לא מעניין אבל, אני   26.1-בפשרה שהייתה בישיבת התקציב של ה

רק דברים חשובים. אמרה שתוך שלושה חודשים תוציאי בעקבות בקשה שלי כי אני לא הסכמתי  

אמרתי רבותיי תעשו תוכנית עסקית שעושה השוואה בין עלויות המועצה שיהיה עובדי מועצה לבין  

אלף שקלים שם   800חברת מלגר אוקיי? אני לא רציתי לאשר את התקציב אם אני זוכר זה היה  

חודשים תציגו פה תוכנית. מתי באתם אלינו?   3ור הזה, ואמרה לין והתחייבה בישיבה שתוך  הסיפ

ביולי אם אני זוכר נכון אל תתפסו אותי על המילה, כשהייתם במשבר לא כי רציתם לעמוד במה  

 -חודשים. אלא כי הייתם במשבר  4שהבטחתם באיחור של 
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 * מדברים ביחד.

 - ב מדבר בשם אחרים, תיתן לאלדדאתה שו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מה זה בשם אחרים? בשם אלוהים אני מדבר. אני לא שואל שאלה, אני   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 מדבר עובדות. אתה יכול לסתור אותי במה שאני אמרתי עכשיו?

 דוד בבקשה תן לו לדבר.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

כוח האדם שאתם אמרתם כשדיברנו על ראשי   הדוגמא השנייה היא נושא   דוד חיות ]חבר מועצה[: 

אגפים פה ואמרתי אני לא מוכן לאשר בישיבת התקציב, לא מוכן לאשר ראשי אגפים, תביאו את  

 -הצידוק. את אמרת אנחנו נאשר ונבוא ונציג לכם. ופתאום

 הייתה ישיבה. אתה זוכר שהייתה ישיבה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

היה שום דבר. זה לא היה לאישורנו בכלל. לא צריך היה את אישורנו.  לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

את ביטלת אותנו, אחרת לא היינו מאשרים. אמר לנו היועץ המשפטי זה לא צריך אישור החלטה 

 - שלך כראש מועצה ואת החלטת להפוך את זה לראש אגף. ראש אגף בשפ"ע, ראש אגף ברכש

 שור שלכם. אבל זה לא לאי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

דברים למשל, אני    2אה פתאום לא באישור שלכם. את התחייבת לבוא עם   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - לא זוכר את הכול, מלגם וכוח האדם למועצה. את התחייבת לבוא למליאה ולהציג את הדברים

 דוד בוא נעשה סדר בדברים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 וד את לא צריכה לעשות סדר. תקשיבי. זה מסודר מא דוד חיות ]חבר מועצה[:

נכון שזה לא מונולוג? שינוי ממנהל מחלקה למנהל אגף לא דורש אישור   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מליאה.

 אז איך אמרת לפני רגע שזה בא לאישורכם? הרגע אמרת. דוד חיות ]חבר מועצה[:
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תקן לאגף תפעול שלא היה. אולי תקשיב? מה שנדרש לאשר זה תוספת    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 והתקציב אושר בתנאי שאנחנו נציג לכם את הצורך של אגף התפעול וזה אכן הוצג בישיבה.

 - מה את אומרת? זה לא אוצג. זה לא הוצג. ולכן דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אני אתן לכם את התאריך שבו זה הוצג. דוד אתה יכול לקרוא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 חד משמעית. חבר מועצה[:דוד חיות ]

 מזל שיש עובדות. בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אתם אישרתם את התקציב בתחילת פברואר אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 לינואר. תדייק כמוני, תהיה מדויק. 26 דוד חיות ]חבר מועצה[:

בסדר דוד סליחה. קודם כל אתם ביקשתם לעשות את הבדיקה הזו וזה  אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

 באמת נעשה. זה נדרש ונעשה.

 לא, תקריא תקריא.  ,לא דוד חיות ]חבר מועצה[:

 שלושה חודשים. לא התווכחתי על הדבר הזה.  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

ו תקשיבו לתשובה שלו  הוא פשוט מנסה לענות אף אחד לא מתווכח, בוא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בבקשה.

חודשים, פברואר, מרץ, אפריל, תכננו   3העניין הוא כזה, דיברתם על    אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

להעלות את זה בסופו של דבר באזור של מאי, לדעתי היינו מוכנים כבר ביוני אם אני זוכר נכון היינו 

עלה בסופו של דבר ביולי. אני חייב להגיד מוכנים ביוני זה לא עלה ביוני מסיבה כזו או אחרת, זה  

לך שהתהליך היה תהליך ארוך ולא פשוט. התהליך ארוך ולא פשוט שבסופו של דבר התהליך הזה 

זה לא    -באמת הצריך והראה שכלכלי כן לקלוט את העובדות האלה, זה לא נעשה בלי קשר לשום

תקופה הזאת זה בכלל לא קשור, אין  קשור בכלל לנושא שהייתי זקוק או לא זקוק, להיפך, דווקא ב

לזה שום קשר, אי אפשר לעשות תוכניות כל כך מהר אבל כן אני יכול להגיד לך שמהרגע הראשון 

איך שאישרנו את התקציב זו אחת המשימות הראשונות שהיו לי, לעשות את הבקרה ואת הבדיקה  
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לקלוט   דבר  של  בסופו  הצלחנו  הצלחנו.  ובאמת  שהיום    3הזו  והיום  עובדות  מועצה,  עובדות  הן 

 המחלקה נראית אחרת לגמרי.

זה מאוד מאוד מאוד משמח לשמוע כי אני לא יודעת אם אתה זוכר   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - ההתנגדות הראשונית שלכם למהלך הייתה כל כך חזקה בישיבת התקציב

 לא. אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

שמחה להיענות שלכם לעשות את הבחינה ובטח ובטח  אז אני מאוד    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לשמוע את התוצאות. 

]גזבר המועצה[: אני אומר כך. אנחנו לא אמרנו שאנחנו מתנגדים. מה שאנחנו אמרנו    אלדד חזי 

שאנחנו רוצים לעשות את הפעולה הזאת בצורה מבוקרת ובצורה טובה. אני לא ידעתי לאן אני הולך  

ינו את הניתוח הבנו שזה משהו שכן יכול לעזור. אני אסביר לך מה  בתחילת הדרך. רק אחרי שעש

 99אחוזים גבייה, אני מהמקום שלי כגזבר,    99-אני חששתי, הדבר שהכי חששתי ממנו באמת זה ה

היה לי לאן לעלות. יש לי רק לאן לרדת. זה   97-98אחוזים גבייה זה לא טוב. אם הייתי בא לפה עם 

 לה קטנה זה כמו ספינה שתזיזי לי את כל זה ותטביעי אותי.מאוד הטריד אותי שכל פעו

 אחוזי גבייה. 100-מה שצריך להטריד אותך שלא תעבור את ה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אני חושב שהדוח שהוצג לכם, מה שהצגנו לכם בישיבה של יולי היה דוח    אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

של דבר כן הצלחנו לעשות את המהלך הזה, בסופו של דבר טוב, הצגנו אותו באופן מקצועי, בסופו  

 כן הצליח.

 כמו שאמרתי אני מאוד שמחה אישית לשמוע.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 עוד שאלות? התייחסויות בקשות?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

דה, אני מתלבטת יש לי עוד סוגייה אחת. אמרתי הביצוע שמאוד מטרי  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הדברים   אחד  אלדד,  עם  מהישיבות  וזה  בפרטים  לא  רגע  מהותית  אחת  התייחסות  עוד  לי  יש 

המהותיים שמבחינתי תיכף נסיים עד הסוף ואחרי זה נעשה את ההסברים כי היינו בסאגה הזאת,  

אלף שקלים של הסייעות,   450-המשמעותיים שלא בוצעו מבחינתי בתקציב הקודם זה העניין של ה

יועד ספציפית לשיפור תנאי העסקתן של סייעות שעובדות מטעם המועצה, היה סעיף שזה כסף ש
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אלף שקלים מתוך זה יצא למענקים שגם זה לדעתי  150-אחר לסייעות המתנ"ס, ובפועל מבדיקה כ

 אלדד בסופו של דבר כסף שהגיע מהמשרד? 

 לא. אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

ה למענקים אבל גם כל השאר איך שהוא התחלק לא יודעת  לא? אוקיי. ז  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

בכל מיני סעיפים שאני מודה שלמרות שקיבלתי פירוט מאלדד עד הסוף לא הבנתי איך העסק נבנה, 

אלף שקלים    300,  150אבל בוא נשים    450אלף שקלים,    300אבל מבחינתי המהות של הסעיף שזה  

שם ולא בוצע, ומבחינתי כשדבר כזה קורה בתקציב  שהיה מיועד למטרה מאוד מאוד ספציפית לא יו

מועצה ובטח בסכומים כאלה זה צריך לחזור למליאה. הנושא הזה שיש סכום מאוד גדול שאתם לא 

תקציב   את  שהרמנו  ברגע  בתקציב  שייעדנו  מה  את  לעשות  למליאה    2022מצליחים  לחזור  צריך 

זה מב לעשות?  לא הצלחנו, מה אתם מציעים  גדולות ולהגיד חבר'ה  חינתי אחת האבנים המאוד 

 .2022בביצוע של 

אני אשמח להגיב. אני חייבת להגיד לכם ככה, אחרי התקציב התכנסנו    אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

אני וטירנה על הסעיפים החדשים שהגשתם. עשינו על זה לדעתי מספר ישיבות לראות איך אנחנו  

רים אתם תראו ברוב הסעיפים כן ניצלנו אותם, מתקדמים עם הדבר הזה. אתם יכולים לראות שבדב

. הנושא הזה של הסייעות אני ממחזר את זה הסברנו את זה פעם קודמת וחשוב 100-כן הגענו ל

להסביר את זה שוב. אני זוכר באופן אישי דיברתי עם המון גזברים, גם גזבר ראש העין, גזברית  

חתי דיון בגזברים על הנושא הזה איך לעזאזל פתח תקווה, עוד כאלה ואחרים אני זוכר שדיברתי פת

אתם משפים את הסייעות שלכם? איך משפים את הסייעות שלכם? וכן הייתה פה איזה שהיא בעיה 

לכולם, שמשרד מחכה, כולם אמרו, גם במשרד הפנים אמרו, פנינו למשרד הפנים אמרו לנו חבר'ה 

שכר שייצא. זה מה שאמרו בכל מקום   תחכו הולך לצאת הסכם שכר, תעשו את זה ביחד עם ההסכם

ששאלתי אותו. אנחנו לא ידענו בתחילת התקציב מה אנחנו הולכים לעשות כי היינו תלויים בהם כי  

אני לא אחזור על זה אבל בסופו של דבר אתה לא יכול לתת שכר אם לא מגיע שכר. זה פשוט חריגת  

 -שכר, אין פה

 י אומרת. לא זה מה שאנ עינת קדרון ]חברת מועצה[:

רגע, שנייה. אני יכול לומר שכן עמדו בפנינו כל הסעיפים שלכם, ממש   אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

זה מה שהיה, אנחנו עשינו ישיבות, ועברנו על כל הסעיפים שלכם וראינו איך אנחנו מבצעים אותם  

נים והשלטון  כמו שצריך. פה הייתה לנו בעיה שהיינו צריכים לחכות ולראות הנחיות של משרד הפ
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המקומי הסכמי שכר שהגיעו בשלבים. זה פשוט הגיע במהלך השנה, כל מה שנתנו לנו בעצם להגיש 

 ולשלם זה מה שביצענו. 

אבל תראה מה אתה אומר. אתה בעצם אומר זה הסעיף אם אני לא טועה    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 ון? בסופו של דבר זה עבר פה אחד. משנה שעברה. ואישרנו את זה. סעיפים שכולנו הצבענו עליהם נכ

 לא, התקציב לא עבר.  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

תקציב. אה נכון. יונת וזה התנגדו. לא משנה, אבל עבר. עבר תקציב. אז    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

רנה ולין וזה, וראינו  י אתה אומר ישבנו בכמה ישיבות, עם ט  -מה אתה אומר פה בעצם? ננסה רגע זה

וראיתם שיש פה בעיה ובעיה שם. אבל    250-, אחר כך ראינו שיש בעיה גם עם ה450-עיה עם השיש ב

לא טרחתם לבוא למליאה פעם אחת שאישרה את התקציב הזה ולהגיד חברים בסעיף הזה והזה 

תם אותו יש בעיה. בואו נחשוב רגע מה ישכולנו הסכמנו עליו יש בעיה. בסעיף הזה והזה שאתם העל

בוא זה  עושים.  לוקח את  אני  למה  עכשיו  לבין עצמכם.  ביניכם  ישבתם  לא,  עושים.  איך  נחשוב  ו 

עכשיו? כי נגיד שהיום נצביע פה אחד על התקציב, ונעלה סעיפים כאלה ואחרים, אז מה יקרה? מה  

 שקורה כל פעם. אותה פעולה עם ציפייה לתוצאה אחרת. זה בעייתי, אתה מבין שזה בעייתי?

 -אלדד תגיד לי רגע. הכסף שאתם מדברים עליו זה כסף שנשאר בתוך  מועצה[:  דודו גרינברג ]חבר

 השתמשתם בו למשהו אחר?

הסברתי פעם קודמת. שכר סייעות, השתמשנו בו לשכר סייעות. היה לנו    אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

 -עודף וכאלה

 - אבל זה לא היה המהות של הכסף. זה לא כסף של עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אלף שקלים למתנ"ס להגיד להם זה העבודה שלכם    250היית צריך להביא    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

תבצעו. היו חוזרים אליך היועץ המשפטי אומר לא אי אפשר, תחזור למליאה תגיד חבר'ה היועץ  

המשפטי של המתנ"ס אמר אי אפשר. מה דעתכם לעשות ככה וככה? יכול יכול להיות שהיינו לוקחים 

ה לא צריך שכר לסייעות בוא נעשה משהו אחר, אבל המליאה הזאת  ואומרים יודעים מ  250-את ה

הייתה מחליטה. זה לפחות, ועזוב אם חוקי לא חוקי. זה ברמת המהות של עבודה עם מליאה. ושם  

הייתי מצפה שאתה, כמובן שהציפייה היא מראש המועצה אבל אם לא ראש המועצה אז לפחות 

ר'ה בואו נחזור למליאה ונקיים על זה דיון. אז מה הטעם  ממך כגזבר תבוא תניף דגל אדום ותגיד חב



 

 נוצר על ידי 

16 

לכל דיוני התקציב פה אם נעלה סעיפים, נאשר אותם, ואחר כך תעשו ביניכם לבין עצמכם ותזיזו  

 סעיפים מימין לשמאל? 

א' אנחנו לא מעבירים סעיפים מימין לשמאל זה ממש לא קורה. ב' לגבי    אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 - שכר הסייעות

 אלף שקלים הנותרים של המתנ"ס? 50-מה עשית עם ה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 תנו לו לסיים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

המועצה[: ]גזבר  חזי  ישבנו    אלדד  הקושי.  על  דיברנו  כן  האחרונה  בישיבת תקציב  לדעתי  הסעיף 

רנו גם שם הצגנו  ולמדנו אותו והסברנו שיש קושי זאת אומרת כבר במליאה עצמה לדעתי גם דיב

 -את הבעייתיות, אמרנו חבר'ה יש פה

 אלדד זה לא הסוגייה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

נו באמת אלדד. ראש המועצה בישיבת מליאה לשתף, ולעשות עדכון    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 תקציב.

 * מדברים ביחד.

]חברת מועצה[: יכול להיות שהיינו    עינת קדרון  אלף שקלים ושמים    700לוקחים  בדיוק. בדיוק. 

 מברנות שהיינו מרוויחים.מב

 50מיליון שקלים, אתם לא, מדברים על    1.3אני מזכירה זה    תממברנו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אלף שקלים, בואו נשים דברים בפרופורציה. אז אני רוצה לשאול. יש לכם הצעות קונקרטיות לנושא  

 של התקציב?

 * מדברים ביחד.

 נשמח לשבת עם אלדד לקבל תשובות.  יהו ]חבר מועצה[:אבי אל

 -יש פה -האמת שיש הצעות קונקרטיות אבל מרגיש לי אני קצת עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 -נשב עם אלדד  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חבר  גרינברג  תחזית   דודו  לאישור  הביצוע  על  לך  יגיד  שאלדד  מה  קשור  לא  אבי  אבל 

 - בל על כל רגע כי אי אפשר לבואתקציבית. וח

 ?2021-? מ2022- דודו אבל במה זה שונה מ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את יכולה לתת לי לסיים? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  גרינברג  אז   דודו  אוקיי?  רגיל.  לבצע מתקציב  נא  הזמן  כל  תודה. אנחנו מבקשים 

לעשות  חיי רוצים  תקציב.  לאשר  צריך  מגוחכים.  נראה  אנחנו  אחרת  כי  רגיל  תקציב  לאשר  בים 

 .שינוייםשינויים? קדימה בואו תרביצו 

 רגע אבל בשביל לעשות שינויים צריך לראות מה נעשה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא, לא קשור לתחזית.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אם אני רוצה עכשיו אני יודע מה נעשה   -מה שנעשה, לא על מה שזהעל    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -מה לא נעשה

סיה שהיו פה  האתה לא בשנתיים האחרונות שחווית פה שהבטיחו לך בפר  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אתה כאילו יוצא מנקודת הנחה    -עדכונים. מישהו פעם אחת שאל אותך כחבר מועצה? כי אתה עונה

 יתייחס לעצם העובדה שאתה חבר מועצה פה.שמישהו בכלל 

גרינברג ]חבר מועצה[: יש סיפורים שלא    דודו  אז לא התייחס, זה לא רלוונטי כרגע בעניין הזה. 

 - לא כולם חייבים  -התייחסו, אבל תקציב וזה מה שזה, צריך להתקדם ונצליח. אני מסכים איתך

 * מדברים ביחד.

ו  דוד חיות ]חבר מועצה[: איך אוכפים את זה ומוודאים שמה שנאמר בתקציב גם השאלה איזה 

 - קורה בפועל. לא מייפה
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 -דוד אבל אני חייבת להגיד   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני לא יודע אפשר לבקש דוחות יש פה מצב של חוסר אמון. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 רבעוני, מקבלים.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

]מנכ"לית המועצה[: מי שנמצא בחברה פרטית מקבל את זה ברמה כזאת, אנחנו   תהילה מימון 

 -חודשיים

 - אבל אומר דודו עינת קדרון ]חברת מועצה[:

האלו, זה הייתה התנהלות    250-אבל תראי מה שאבי העלה כרגע עם ה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

את הישיבה כי כולם אישרו את התקציב הזה    שניתן היה לעשות עדכון תקציב, אפשר היה לעשות 

דווקא מהצד שנמנעו, אז היו מביאים את זה לעדכון, אז זה לא נעשה נכון. אז בוא נגיד שאז הייתה  

 -טירנה היום יש את תהילה שמקבלת

 -דודו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -אלף האלה  50-שהמה שחשוב להגיד   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אלף. 50זה לא   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 זה לא רלוונטי עכשיו.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אלף האלה הם לא סיבה    50-תנו לי לדבר שנייה שנייה. כמו שאמרת, ה  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 . 12חלקי  1לאי אישור תקציב. המועצה מתנהלת כבר חודש וחצי בתקציב של 

 -בסדר זה רינברג ]חבר מועצה[:דודו ג

 * מדברים ביחד.
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עכשיו אתם אישרתם כבר פעמיים כמו בכל הרשויות על סמך ביצוע של    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

שלושה רבעונים. השאלה אם יש לכם הצעות קונקרטיות שאנחנו יכולים לדון בהן, לראות האם הן 

וב, הזמנו אתכם גם בעבר, אני מזמינה אתכם  אפשריות, האם הן לא אפשריות, אני מזמינה אתכם ש

 שוב. או שתעלו את זה עכשיו או שתיפגשו איתי או שתיפגשו עם הגזבר, או עם המנכ"לית.

מועצה[: ]חבר  גרינברג  אותן    דודו  להגיש  יש הצעות  דבר מראש. אם  להביא שום  לא  אני מבקש 

 עכשיו ולהצביע עליהן. 

 -להקריא כרגע את מה שאני מוכנה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -בוא נהיה פרקטיים. בוא נציע פה הצעה -אני לא חושב שיש  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -היו חודשיים לעשות את זה אתם צריכים להבין תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 את אומרת לי היו חודשיים? את רצינית?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 כן. :תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[

מה זה עברו חודשיים? אני פה חמישה חודשים מבקש הסברים, מה את   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

מדברת? תגידי לי את רצינית? חמישה חודשים אני מבקש הסברים גם במייל, גם פה בעל פה, על מה  

את מדבר? את אומרת לי? חוצפנית. גברת תהילה, אל תצאי בהאשמה לחבר מועצה שהיא מופרכת.  

אל תצאי בהאשמה. אל תאשימי אותי חודשיים, תתביישי לך. תסתכלי על עצמך. פה בישיבה הזאת  

 אני ישבתם את ואלדד ואני פניתי אליכם באופן אישי.

 * מדברים ביחד.

 סליחה אבל אני לא מוכנה שתרים עליי את הכול. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 הישיבה מופסקת. הישיבה מופסקת. טוב, אנחנו בשידור.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * הפסקה. 

תהילה, רגע שנייה. אני לא התכוונתי לצעוק עלייך בסדר? אני מתנצל על   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

הרמת הקול, זה לא לעניין. גם לא הכוונה, ואין לי שום עניין אישי איתך. אבל כשאת אומרת כלפיי 
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יש לכם חודשיים זה פשוט הרתיח אותי מכיוון שראש המועצה שלך, והתלונות שלי כלפיה בסדר? 

הלת פשוט בשיטה שמביאה אותנו לקצה וזה מה שקורה. אז ההתפרצות  ראש המועצה שלך מתנ

היא לא כלפייך ושוב אני מתנצל. ההתפרצות היא להגיד לי שחודשיים אחרי שאני שלחתי מייל, 

פעלתי בערוצים הכי הגיוניים שיכולים להיות, גם אמרתי את זה פה, הסברתי את זה במליאה ואני 

סיטואציה אמרתי לכם אני מבקש את הנתון הזה אמרתם לי אין מזכיר לך את ואלדד שוב באותה  

ישיבות  שלוש  אחרי  לפה,  מגיע  כשאני  קיבלתי.  ולא  קיבלתי  ולא  קיבלתי  לא  אותו.  תקבל  בעיה 

לי חודשיים היה לכם חודשיים, זה פשוט הרתיח אותי. אז אני מתנצל, לא   תקציב, ואת אומרת 

כוונה. לא הורגים את השליח אבל די, ההתנהלות של  התכוונתי להרים את הקול עלייך, זאת לא ה

 המועצה הזאת הגיעה עד פה, והתלונות הן לבן אדם אחד ואחד בלבד. במקרה הזה אחת.

 - טוב אז קודם כל אני שמחה שלקחת את דברייך בחזרה. אני רוצה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הקול. את הכתובת. לא לקחתי את דבריי, לקחתי את הרמת  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

]ראש המועצה[: על    לין קפלן  עובדים מאוד מאוד קשה  וגם תהילה  להגיד שגם אלדד  רוצה  אני 

לענות באמת על הרבה מאוד מיילים, הרבה מאוד שאלות, כל שאלה פותחת עוד שאלות וכן הלאה.  

ת עובדי זכותכם לשאול, זכותכם גם לראות את כל הנתונים וכן הלאה. אבל אני מבקשת לכבד א

והם  שלהם  התפקיד  זה  מקצועיים,  עובדים  כאן  יש  המנכ"לית,  את  גם  הגזבר,  את  גם  המועצה. 

 עושים עבודה נהדרת. אז אני מבקשת שאנחנו נמשיך ונשמור על דיון מכבד. 

 מכבדים אותם, מעריכים אותם. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

לנתון שאבי ביקש. על איזה נתון מדובר   ואם יש התייחסויות ספציפיות  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הישיבות האחרונות. רוצים להציע הצעות?  2-אבי? דיברנו על זה לדעתי ב

 * מדברים ביחד.

 -כן, אני עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אפשר לחזור לדיון?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[:  ]חבר  חיות  ואת   דוד  אנחנו  אם  מאוד.  בקצרה  להגיד  רוצה  אני  לא    לא  עכשיו  אומרת 

מכניסים את עובדי המועצה לפוליטיקה, אז ראוי שגם זה שדורש גם יקיים. והדוגמא הכי טובה  
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כל הסיפור של ועדת תכנון ובנייה. כל הסיפור הזה. שעובד מועצה, אחרי    -היא כל הסיפור עם ועדת

 -שיש ויכוח נוקב איתך, עם המנכ"לית, עם היועצים המשפטיים, אתם אומרים לו

 על מה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

על קיום ועדה כן או לא. אתן מורות לו להרים טלפון לחברי ועדה באופן    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

לנו אומרת  את  הפוליטיקה.  של  האריות  לגוב  ולהיכנס  ואתם   -אישי  החלטתי  ראש  כיושב  אני 

קש אותך באופן אישי שאת  מכניסים את עובדי המועצה למקום הזה? אז אם כבר מדברים, אני מב

תנהגי בהוגנות כלפי עובדי המועצה, ואל תכניסי אותם למקום הזה. שלא יהיה שום טענה ושום  

 נאה דורש נאה מקיים. -מענה מאף אחד מאיתנו. ואם את דורשת

 * מדברים ביחד.

צה דוד תודה על העצה. תודה על העצה. אף אחד לא מכניס עובדי מוע  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לפוליטיקה. בעניין הדוגמא הספציפית שנתת זה לא קשור למיקוח, הייתה חוות דעת ברורה וכתובה  

 - של יועץ המשפטי של המועצה שבסמכותי לכנס את הוועדה, אתה בחרת להודיע לכל חברי הוועדה

 אז מה? דוד חיות ]חבר מועצה[:

. המנכ"לית לא ועדהההוא רכז  אתה לא מנהל את המועצה. יגאל  דוד    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הרימה טלפונים, אתה מעוות את הדברים. 

 * מדברים ביחד.

 יושב ראש ועדה לא יכול לכנס ועדה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 את מבינה שאת אומרת כשנוח לך ככה וכשנוח לך ככה. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -לא דוד. אתה שוכח שלישיבה הזאת הוזמן מתכנן התוכנית  לין קפלן ]ראש המועצה[:



 

 נוצר על ידי 

22 

אז מה? קודם ביטלתי איתה, לא באותו יום. לא באותו יום. ביטלתי אחר    דוד חיות ]חבר מועצה[:

ה מה שאת עושה כל הזמן. שנוח לך את את פשוט לא מבינה. את אחד בלב אחד בפה. ז  -הצהריים

 ככה וכשנוח לך את ככה. 

 * מדברים ביחד.

 סיכלת דיון על תוכנית המתאר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

סיכלתי דיון. אני לא עלה תאנה שלך. תוכנית המתאר את מנהלת אותה   דוד חיות ]חבר מועצה[:

ה, לא הצגת אותה פה, החלפת מנהל  ברשת, הצגת אותה בלי להציג אותה פה, את לא הצגת בוועד

 שיהיה לך בהצלחה עם התושבים. -אגף

 * מדברים ביחד.

 עינת היו לך הערות קונקרטיות על התקציב?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא, אין לה. תציגו את כל הדברים, ונגיד מה אנחנו, זהו. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא חייבים להצביע אבל מבקש להראות.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אני לא מחליט במקומך אבל אני נגד, שיגישו את  -לא צריך להציג. אני נגד דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - כל מה שצריך, שישלימו את כל הצרכים

 - לא, זה לא נכון מה שאתה אומר. אין קשר מועצה[:דודו גרינברג ]חבר 

 -דודו אתה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

]חבר מועצה[: גרינברג  העולם אנחנו מבקשים שתבצעו את התקציב.   דודו  לכל  להגיד  אי אפשר 

 -להגיד אנחנו לא נתייחס אי אפשר זה לא חובה לאשר אותו

שכיבדתי את דעתך בעניין הגן אני מכבד את דעתך גם עכשיו אבל   דודו כמו  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אני חושב אחרת ממך. מה לעשות?
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 זה בסדר. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

ב  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:   12חלקי    1-משהו אחד שחשוב לי להגיד. כשאנחנו עובדים 

מיליון שקלים, יש   114ב המוצע הוא  מיליון שקלים? התקצי  108אנחנו עובדים בתקציב מאושר של  

מיליון שקלים שאין לנו דרך לאשר אותו אם אנחנו לא מאשרים. חצי מיליון שקלים    6פה פער של  

לחודש משום שאין לנו דרך לגשר עליהם מלבד כאילו לעצור, פשוט לעצור. השכר עולה אם נרצה או  

את עצמנו בתקציב. אז אני כן מבקשת,  לא נרצה, כלומר קרו פה דברים שאנחנו נאלצים ממש לעצור  

 - גם אם צריך עוד שבוע תבואו באמת נפנה את היומנים שלנו, מה שצריך

 תעבירו את כל מה שאנחנו מבקשים, קודם כל.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - דוד ביקשתי ממך שתגיעו כי בסוף בוא אני אסביר לך שנייה תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 את משלמת לי משכורת? מה זה תגיעו? מועצה[: דוד חיות ]חבר

 לא משלמת לך משכורת. אני לא משלמת לך משכורת. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 משכורת לא משכורת. אף אחד לא מחייב אף אחד להיות פה. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 אז אתה יכול ללכת בדיוק.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אני לא. ריעני ]חבר מועצה[:  רותם

מועצה[: ]חבר  חיות  בזמן    דוד  רק  יכולים  לא  אנחנו  עובדים.  אנחנו  להתפרנס.  צריכים  אנחנו, 

תשלחו לי את החומר שאני אעבור עליו קודם, ואז אלמד אותו, ואז אני    - שהמועצה עובדת לבוא ו

ת דעתי כבר בעבר אבל אני  תהילה אמרתי לך א  -אעשה פגישות, אני לא עושה פגישות שתסבירו לי

מהפגישות האלה שבע. הייתי פה בפגישות עם דודו, דדי סליחה, ועם מנהל מחלקת החינוך הקודם, 

איננו. יגאל שרד עדיין ישנו, היועץ המשפטי הקודם גם איננו הייתי בישיבות כאלה כלום לא יצא  

 ייניות וממוקדות.מהם. די כבר. תביאו את החומר שנלמד אותו, ואז נבוא עם שאלות ענ

 * מדברים ביחד.
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טוב אז קודם כל נחזור ונגיד שאנחנו כולנו מוכנים לפנות את היומן לכל   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

זמן שתרצו בשביל לשבת איתכם גם על התשובות לשאלות, גם על ההצעות שלכם, אנחנו עומדים  

ב כי באמת המצב הזה שאנחנו ממשיכים להתנהל  ולכן    12י  חלק  1-לרשותכם  ביישוב.  פוגע  הוא 

אנחנו מאוד מעוניינים לקדם את הנושא של התקציב ולשמוע את ההצעות שיש לכם לשמוע ולראות 

 מה ניתן לעשות בעניין הזה.

 אני רוצה להגיד יש תקציב שהוצע, אני מבקש הצבעה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בוודאי נעשה הצבעה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני לא מוכן לתת טיעונים לפני הצבעות. בישיבה של התקציב עכשיו   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אף אחד לא מקיים דיון ככה -אני מבקש שאם יש הצעות לתת אותם. אם לא אולי נצטרך לשלוח

יש בזה משהו. אני רק רוצה הסתייגות קטנה בבקשה. כל ההצעה שלי    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

עכשיו   רלוונטי.  קודם  שאמרנו  מה  וכל  ספטמבר  ביצוע  לפי  שנתתם  הביצוע  על  מבוססת  כמובן 

ברשותכם אני מקריאה סעיפים מבחינתי אני אקריא לכם אל תעצרו אותי באמצע כמו שאמר דודו 

י יכולים להסכים או לא, שאפשר להוריד ואחרי זה אני  הצעה של  -כרגע זה לא מבחינתי סעיפים

אדבר על סעיפים שאפשר להוסיף. אני כן אגיד רגע כמאמר, כהתחלה, שההצעה מוגשת כאן כרגע  

ולטיפולים  לאחזקה  כספים  יותר  וזה  להוביל  רוצה  הזאת  שהמועצה  המדיניות  את  לשקף  היא 

ים, בטיחות, ליקויים וכו', כדי שלא יהיה  מפגע  -השוטפים ולכספים השוטפים ולא מתב"רים, פחות

מצב שאתם מחכים מאיזה שהיא סיבה לאיזה משהו, כי קרה איזה משהו ואתם מחכים לאישור  

שלנו ולא לעדכן דבר כזה. וגם כי אני חושבת שבסופו של דבר לטווח הארוך זו ההתנהלות הנכונה  

האתגרים וכו'. אבל במצב כזה שיש    שצריכה להיות ככל שניתן, ברור לנו התקציב והקשיחות שלו,

הולכת  הנוכחית  זה מה שההצעה  הזה  ובהיבט  לתעדף  צריכים  אז אנחנו  איזה שהיא מגבלה  לנו 

לתעדף אוקיי? סעיף תקציבי אני מדברת על מה אנחנו צריכים לקזז לטעמי. צריך לקזז חצי מיליון  

ם מקצועיים אם אתם צריכים שקלים, טוב בלי הסברים כרגע. סעיף יועצים סעיף תקציב ליועצי

שאני אקריא את המספר אלדד תגיד ספציפית. צריך לקצץ גם בו חצי מיליון שקלים. אני אומרת 

 - לכם את הסעיפים הגדולים כרגע. גנים ונטיעות

 סעיף יועצים נגיד כמה נשאר? יכולה להגיד?  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 .150 דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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 אתה זוכר? קדרון ]חברת מועצה[: עינת

 בערך. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ? 650מתוך  500להוריד   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אבל זה סעיף שלא מפנה לך תקציב כי הוא נגד הכנסה.  ניר ענבי ]רו"ח המועצה[:

 אחוזים והכול. 15-עם הקודמת. עם הקיבלנו את ההסבר ניר בפ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא, אני רוצה לשמוע.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -אה יש כזה שצריך להפסיד, טוב תיכף נראה את ה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 שהיא תסיים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אמרתי אותו דבר  אני צריכה, בדיוק. אוקיי. איפה הייתי? גנים ונטיעות    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אלף שקלים. 300- אלף שקלים. שירות משפטי שוטף צריך לרדת ב 500

 ?300יעוץ משפטי  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

, להוריד, מה שאני אומרת זה להוריד. אתה מוציא  300שירות משפטי    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ף ילדות ששם היה ביצוע של מה אתה מוריד ואיפה אתה מכניס בסדר? אחזקת אולם ספורט של נו

אלף שקלים על   100אלף שקלים שצריך להוריד. הוצאות אחרות ההצעה פה היא להוריד    150זה    0

אלף שקלים שיכול    50בסיס ההכנסות שקיבלנו, משאבי אנוש הון אנושי אני לא כל כך יודעת מה זה  

אלף שקלים. תקשורת   50לרדת. שירות משפטי מיוחד חמישים אלף שקלים, משפטיות והנדסה גם 

 ניצול בספטמבר.  0אלף שקלים, זה היה  40הנדסה 

 סעיפים שלא בוצעו.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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ביצוע   0אלף שקלים גם כן    35ביצוע. עמלת גביית נכסים    0סעיפים של    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אלף   35ניצול,    0סים היה  אלף שקלים. גביית נכ  35בספטמבר, מחשוב ומתקון הנדסה אותו כנ"ל  

 -שקלים

 -וגם עדכון הנדסה  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

גם עדכון הנדסה, גם ניהול עצמי בסעיף לדעתי. חשבונאי לניהול עצמי   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אלף שקלים נוריד. כנ"ל    30שהיה שם ביצוע מאוד מאוד נמוך, יש לי השערה למה אבל בכל מקרה  

אלף שקלים להוריד. בטיחות בדרכים שגם    28אלף שקלים. תוכנית יישובית    30תקציב ...  לגבי ה

אלף שקלים, תיכף נראה איפה זה בא    15אלף שקלים. תוכנית למניעת אלימות    20שמה אין ביצוע  

ביצוע,    0לידי ביטוי בסעיפי הוצאה. לא יודעת מה זה משכורת וטרינר, א' יהודה אולי זה אבן יהודה  

שקלים. אלה הסעיפים שמבחינתי אפשר לקזז    10,000אלף שקלים. רכישת צמחים    13ביצוע,    אין

כאשר הסכום אני אגיד לכם בדיוק כמה הוא נותן. יחד עם זאת אני חייבת להגיד פה הזיכרון של  

 - שקלים. אני כן אגיד שמעבר לזה 2,456,000המחשב שלי עושה צרות, לא יפה. הקיזוז הוא של 

 זה עושה בעיות כתוב יש לך את זה. ברג ]חבר מועצה[:דודו גרינ

תודה אבי, עשיתי את זה הרבה יותר מסודר, השתכללתי אבל תודה.   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ניצול בספטמבר    0אלף שקלים שהם עם    700-800אני רק חייבת להגיד שמעבר לזה יש בערך עוד  

לו לא אקריא אותם בסדר? אבל יש לא מעט כספים  ועל זה דיברנו קודם כספים כאלה אני אפי  2022

בעניין הזה. הצד השני, סליחה רגע זה הכול באקסל אני צריכה לעבור פה. אז כמו שאמרנו כספים 

,  1813201420גדולים אנחנו צריכים שיגיעו בעיקר מסעיפי אחזקה, הבולטים ביניהם יש סעיף שהוא  

ם אני מבינה נכון כי לא כתוב ספציפית בית ספר שלנו  זה אחזקת בניינים לדעתי זה בית ספר שלנו א

אלף שקלים והסיבה העיקרית זה    600-אבל ככה אני מבינה. זה סעיף שאנחנו רוצים להגדיל אותו ב

שיהיה אפשר גם לטפל בממברנות בין היתר. אני כן אגיד, אפילו לפני שאני רגע אקריא, שמבדיקת  

אחזקה,    0קה שם לא ברורה בעליל. יש בתי ספר שקיבלו  הנתונים לבתי הספר אז כל סוגיית האחז

. אני לא מצליחה להבין את ההיגיון שם. פה אנחנו  300, ויש כאלה שקיבלו  20יש בתי ספר שקיבלו  

כן מנסים, מציעים להגדיל את האחזקה לבית הספר. יש את התחזוקה השוטפת שאנחנו צריכים 

ייעודי  900-קציב הקודם, להשלים לבת  410אלף שקלים, זה היה    490להגדיל בעוד   . תיקון סעיף 

ליקויי בטיחות של   אלף שקלים צריך להיות בתקציב השוטף הנוכחי. אנחנו    300חדש של תיקון 

לתקציב החדש אנחנו מבקשים להשלים מהלך שהתחלנו בתקציב הקודם וזה להרחיב את המימון  
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לדים, אנחנו רוצים להרחיב השנה גם את  של חוג אחד לילדים, שנה שעברה הרחבנו חוג אחד בגני הי

 אלף שקלים ממה שאני יודעת ובדקתי. 360בתי הספר היסודיים. הערכת עלויות של 

 ?300-את יכולה לחזור על הסעיף הקודם? של ה תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 360דיים  תיקון ליקויי בטיחות זה סעיף חדש. תל"ן לבתי הספר היסו  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

, זה לגני ילדים נכון? אני מבינה 1812200740אלף שקלים. סעיף של חומרי לימוד אני רוצה רק לוודא  

 נכון?

 עוד פעם מה המספר?  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 .1812200740 עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 זה גנים.  ,כן ,כן אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

]חברת   קדרון  שמחלקים  מועצה[:עינת  סעיף  זה  ילדים?  גני  פר    -זה  נכון?  לגנים  ציוד  שנותנים 

להגדיל ב זה סעיף שאני מבקשת  מה שנאמר במליאה   200-תלמיד?  למרות  ובנוסף  אלף שקלים, 

ההצעה   על  קצת  חשבתי  לגנים,  ייעודי  בית  אב  הנוכחי  לתקציב  שייכנס  מבקשת  אני  הקודמת 

זה ל לדעתי  פעם קודמת,  פה  אני שהועלתה  ולכן  הגנים שנבנים  גם  הגנים בטח  לכמות  א מספיק 

חושבת שצריך להכניס אב בית לגני הילדים. אני הערכתי אותו, זה צריך להיכנס גם בתקינה דרך  

אלף שקלים שנתי,    160-אגב, זאת אומרת צריך לשנות תקינה של כוח אדם. אני הערכתי את זה בכ

 -אולי זה טיפה יותר אני לא 

 . 160כמה כמה?  בר המועצה[: אלדד חזי ]גז

אחזקת מתקני משחק סעיף שיש ודרך אגב גם יש סעיף אחזקת גני   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הזה.   בהקשר  בתאורה  גם  לתפעל  אפשר  אולי  היה  זה  כי  לראות  משמח  מאוד  היה  שזה  ילדים 

אלף שקלים. שני    61אלף שקלים, ובאחזקת גני ילדים    150באחזקת מתקני משחק צריך להוסיף  

שת להעביר את הכספים של התוכניות היישוביות סעיפים נוספים שהם סעיפים חדשים זה אני מבק

למיניהן לבתי הספר, וקראתי לזה סעיף אפשר פה לפצל, תוכנית שנתית לכל בתי הספר היסודיים,  

אלף שקלים. כמובן לחלק את זה   100כרגע כתבתי האמת. דרך אגב אני תיכף אגיד לכם גם למה.  

שהתוכני במטרה  והכול,  הילדים  מספר  לפי  ספר,  למניעת לבתי  תוכנית  שצריך,  המדוברות  ות 

האלימות וכו' תקרה בבתי הספר. אני חושבת שלהם יש את הכוח לעשות את הדברים. וסעיף של 
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משנה    100 לקח  קצת  שזה  הילדים.  בגני  סייעות  להכשרת  חדש  סעיף  כן  גם  שהוא  שקלים  אלף 

 יסודיים.קודמת. אני כן אגיד למה התייחסתי פה לתוכנית שנתית לכלל בתי הספר ה

 רגע כמה הכשרת סייעות?  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

, תיכף אני אאזן לכם  2,521,000אלף. אני מודעת לזה שהסכום יצא    100  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

, חלק מזה זה בגלל שיש המון סעיפים של אין ביצוע שאני רוצה להכניס  2,456,000-את זה עם ה

אלף שקלים אבל זה בקטנה. אני כן אגיד רציתי להגיד    100ר של  בסדר? זאת אומרת יש פה איזה פע

שאחד הדברים שראיתי בניתוח התקציב זה שיש ירידה משמעותית בהשקעה בבתי הספר היסודיים 

פר תלמיד. משמעותית. אני יכולה להגיד לכם גם מספרים וכו', לי זה מעלה סימני שאלה ומאוד  

בא  קצת  הזה  התקציב  הזה  ובהקשר  הדברים    מטריד  יותר  או  פחות  זה  הזה.  הדבר  על  לפצות 

 העיקריים שאני מציעה. 

עינת היות ויש פה חלק משמעותי מהסעיפים שנשען בעצם על הנחת חוסר    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - ביצוע, בעוד שהגזבר אמר שיש ביצוע בסעיפים האלה, אז אני מציעה

אני השתדלתי את החוסר ביצוע לתת בודדים.  רגע תני לי לבדוק, כי    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -אני תיכף רוצה לבדוק את זה, אבל

השאלה שלי האם את מתכוונת לשבת עם אלדד על הסעיפים השונים?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 .איתו על זההוא הזמין אותך לשבת 

 -הוא רוצה להציע אין בעיה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אנחנו נצביע בכל מקרה, אבל אנחנו לא יכולים להצביע על ההצעה הזו   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -היות והיא מבוססת על זה שיש חוסר ניצול תקציבי כשאנחנו יודעים שיש ניצול תקציבי אז

 - זאת ההצעה, אם מסתבר שיש שינויים דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

  2.5-אלף לעומת ה  140זה בסך הכול    תראי, האין ניצול שאני הכנסתי  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מיליון, זה לא סכומים גדולים. את כל האין ביצוע הקטן לא הכנסתי בכלל, כרגע התעלמתי אמרתי  

 אלף, אני לא התייחסתי לזה כרגע. 700- לכם חבר'ה זה מסתכם ב
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המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  בייעוץ   תהילה  שאלתי  כמה,  מתוך  כששאלתי  אבל  סליחה  עינת 

 ? מורידים אותו לשליש?450-י. הייעוץ המשפטי אם אני מבינה נכון הוא סביב ההמשפט

 נכון. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -דרך באופן כללי אני כאילו אין דרך. זאת אומרת אין תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אנחנו חושבים שיש דרך. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אלף שקלים? 150-להוריד ל :תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[

 או להעסיק יועץ משפטי פנימי. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - גם אם אני אעסיק יועץ משפטי פנימי תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 תיכף נדבר על כוח אדם. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

זה לא, גם אם אני  שקלים לחודש, זה לא ריאלי,    10,000זה    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אעסיק בפנים.

 -לא אמרתי שזה הסכום, אבל על כוח אדם עוד צריכים עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

המועצה[: ]ראש  קפלן  מה   לין  הדברים  על  יותר  קצת  לעבור  בשביל  התייעצות  נעשה  אנחנו  טוב 

טוב אלדד בבקשה, התייחסות  ניקח כמה דקות.  ונביע את העמדה שלנו, בסדר?  עכשיו,  שאפשר 

 להצעות שעלו פה. תיקוני התקציב.

 * הפסקה. 

]גזבר המועצה[: חזי  נתי  אלדד  לנושאים בעצם לתקציבים שעינת העלתה.  אני מתייחס  יחס  טוב 

לכמה דברים בכללי. קודם כל התקציב הוא לא מאוזן, מסיבה אחת שאתם הפחתתם סעיפים של  

כ הפחתתם  ל  600- הנדסה,  שמגיע  הנדסה,  של  סעיפים  כבר    700-אלף  אומרת  זאת  שקלים  אלף 

ב מאוזן  לא  שהתקציב  היא  המוצא  נקודת  ב  700-מלכתחילה  לא  שקלים.  ב70-אלף  אלף   700-, 
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ראשו  דבר  זה  לנו  שקלים.  שיש  סעיפים  על  מסתכל  אני  בכללי  פה  הכנסתם  אתם  שני  דבר  ן. 

 - התחייבויות כלפיהם, דברים שלא ניתן, בגלל ההתחייבויות לא ניתן בעצם להחליף אותם. דבר שני

 מה זה התחייבויות?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 התחייבויות חוזיות.  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

אבל אתה יודע שכל חוזה, ברגע שמאושר תקציב הרשות ניתן לבטל   מועצה[:דודו גרינברג ]חבר  

 אותו.

 לא בכל חוזה.  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 איך זה יכול להיות? מאוד מוזר. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אני אתן לכם דוגמא. תנו לי רגע להתייחס ולסיים. התקציב השנתי אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 ד.* מדברים ביח

 אפשר רגע לתת לגזבר לסיים?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אלף   200התחייבויות חוזיות למשל סתם בסעיף הוצאות אחרות יש לנו  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

  200לשלם במהלך השנה, לפחות    מחויביםשקלים התחייבויות לאיגודים מקצועיים ודברים שאנחנו  

ר לא  בכלל  שזה  ככה  לפחות,  שקלים,  פשוט  אלף  זה  מיוחד  משפטיות  חוזים.  רק  לא  זה  לוונטי, 

עתירות וטיפול משפטי שלא קשור שאנחנו מטפלים במהלך השנה, זה לא משהו לא סביר ולא הגיוני,  

 אי אפשר, עתירות יבואו לא יכול להיות שלא יהיה להם מקור תקציבי. 

 תבוא לעדכון תקציב.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

שנייה רגע, שנייה. והדבר האחרון זה כל הנושאים הבאת רשימה אחרונה   ועצה[:אלדד חזי ]גזבר המ

שאני אשב איתך עינת אני אקבע איתך פגישה שאמרת עליהם שהם בתתי ביצוע והם לא בתתי ביצוע  

מה   על  מסתכל  לא  אפילו  אני  שהצעת  ההצעה  בעצם  שבגינם  העיקריים  הדברים  שלושת  זה  אז 

- יקשתם להקטין. מה שביקשתם להקטין דבר ראשון לא מאוזן בשביקשתם להגדיל, אלא מה שב

אלף שקלים, ודבר שני יש לנו התחייבויות של המועצה שהן    70אלף שקלים, זה מהותי, זה לא    700



 

 נוצר על ידי 

31 

קיימות, דבר שלישי הסעיפים שבתתי ביצוע שלא באמת, אי אפשר להסתמך עליהם כתתי ביצוע,  

 ועל זה אני אשב איתך ואני אראה לך.

דברים שקשורים לסעיפי גנים ונטיעות ששניהם ביחד   2אני רוצה להוסיף    ן קפלן ]ראש המועצה[:לי

עינת הצעת להוריד חצי מיליון מכל אחד מהם, שביחד זה מסתכם במיליון. אז אני רוצה להזכיר  

צריכים  אנחנו  הוא,  נהפוך  ולכן  שמתאכלסים,  חדשים  אזורים  לנו  יש  בגידול,  נמצאים  שאנחנו 

ל את התקציב כי קיצוץ כזה דרמטי המשמעות שלו זה פגיעה בשירות לתושבים, גם בהקשר להגדי

בניקיון, ובהקשר של גנים ונטיעות בעצם קיצוץ בכל הנושא של תחזוקת הגינון שלנו.  ות  שירהשל  

אני רוצה גם להזכיר שהמעבר לגינון בר קיימא שזו מטרה משותפת לכולם בעצם מחייב הגדלת 

החרמשים  ת ולא צמצום שלהן כי אי אפשר גם להגיד לא עושים זה ולא עושים זה, ומתגברים עלויו

מאוד   ואני  מדיניות  על  דיברת  את  יום  של  בסופו  הלאה.  וכן  הלאה  כן  במקום  עשבים  ומנקשים 

יניות מסכימה, התקציב הרי משקף מדיניות, אז אם יש לנו מדיניות של לעבור לגינון בר קיימא, המד

הזאת חייבת לבוא לידי ביטוי בתקציב ולכן אני רוצה לשאול לאור ההערות גם של אלדד וגם שלי  

האם אתם רוצים להציע תקציב אחר שהוא כן מאוזן כתקציב חלופי למה שהצעתם עכשיו? תקציב  

 חלופי להצעה של המועצה יותר נכון? בבקשה דודו. 

ך שיש התרחבות ביישוב וצריך להרחיב את השירותים.  אני מסכים אית  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

את נתת דוגמא של גינון וכו' וכו' אבל אני בא ואומר שבמה שנתקענו בשנה האחרונה בעיקר זה היו  

צריך   אני  ואם  בטיחות,  בעיות  בכבישים,  בורות  אחזקה,  של  בעיות  תברואה,  מפגעי  של  בעיות 

ינון או מול נושאים אחרים אני חושב שהפעם צריך להעמיד את כל הנושאים האלו מול הנושא של ג

לתת עדיפות לאחזקת בתי ספר, בוא לא נשכח שהבתי ספר ניצנים, שלנו, זה בתי ספר מאוד ישנים,  

עושה  לא  אבל  החדשים  ספר  מהבתי  גבוהה  יותר  הרבה  ברמה  לאחזקה  שזקוקים  ישנים,  מאוד 

חור בין גינון או בין תיאות שלפי דעתי גורם  , ואני מעדיף אם אני צריך לבפתרוןהכללה, צריך לתת  

נזק אם הוא הולך ומתיז את כל הטינופת על מכוניות בבוקר שהוא מתחיל לעבוד, וכעבור חצי שעה 

לאחזקת מבנים, למניעת מפגעים וכו' וכו' אבל כן אני נראה    ילךכבר הכול מטונף אז אני מעדיף שזה  

מוכן  ואם אתה  נתונים  רוצה להשלים  נוסף אם אתה  סיבוב  לקבל את ההצעה שנעשה  לי שנוכל 

 הגיונית צריך להיות. 

אני אוסיף עוד משהו אחד ברשותך לעניין השירות לתושב. אני לא חושב    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 ת ראש המועצה שירות לתושב. שזה כל כך מטריד א
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 דוד תדבר בשם עצמך בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני אדבר מה שאני רוצה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 בוא נשמור על דיון כמו שהיה עד עכשיו ענייני ואל תדבר בשמי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שאת חושבת. אני מדבר בשמי. אני חושב שאת, לא מה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דוד אתה לא יכול לחשוב מה שאני. אתה לא יכול לחשוב מה שאני.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

את לא מסוגלת. את לא מסוגלת. אין לך את היכולת להקשיב. לתת למישהו   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אחר וללמוד ממישהו אחר. אין לך את היכולת הזאת.

 ת לחזור לדיון ענייני.אני מבקש  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז אני אחזור למה שאני רוצה להגיד ואת לא תגידי לי מה להגיד בסדר?    דוד חיות ]חבר מועצה[:

לא תגידי לי. אני אגיד בדיוק מה שאני חושב. אני חושב שראש המועצה דודו, שירות לתושב לא כל  

האשפה לפעמיים בשבוע  כך מטריד אותה. כי עצם העובדה שהיא לקחה החלטה להוריד את פינוי  

 -משלוש והתושבים צועקים על כך, בלי לערב אותך, בלי לשתף אותך, ואותנו כמובן

 סיפור ממוחזר.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -כאילו זה החלטה שלנו כביכול הפגיעה הזו בלקוח. אז זו דוגמא דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - מכרז, נותנים כמה מיליםאם היו באים לפני כל  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אבל כבר דנו בזה בעבר.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

שירות לתושב לא מעניין אותה. להגיד לך זה יפגע בשירות לתושב אבל   דוד חיות ]חבר מועצה[:

כשהיא עושה את זה במחשכים זה בסדר. היא לא מודיעה אפילו לתושבים, בהודעה שהוציאה אפילו  

 -ודיעה שקיצצה ליומיים, שינינו את השירות לתושב. שירות לתושב זה עניין שללא ה

 * מדברים ביחד.
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 -בוא, אתה צודק בכל הנושא דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אני יודע שאני צודק, זו הבעיה שלה. כשנוח שירות לתושב, כשלא נוח לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 מדברת על זה.

אבל אנחנו מדברים על זה. יצא מכרז חדש, עשו טעות גדולה מאוד כמו   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אבל בהכול,  אותנו  משתפים  שלא  אמרתי    -תמיד  אשפה  הפינוי  של  המכרז  של  התוצאה  אבל 

ראית מאוד חיובית למשפחה כמו שלי. נכון. אבל יש משפחות מרובות ילדים שזה שמבחינתי היא נ

 חודשים נבדוק את הנושא ונקבל החלטה.  3-4לא מספיק. אז הצענו בוא נלך 

 * מדברים ביחד.

 -טוב אז אני אשאל שוב. יש לכם הצעה חלופית שאתם רוצים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 גע.לא כר עינת קדרון ]חברת מועצה[:

בסדר. אז אם ככה אנחנו מעלים את התקציב המקורי כי כמובן שאי    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 - אפשר להעלות תקציב לא מאוזן על פי חוות דעת היועץ המשפטי. ואני אחזור

 לא. אז אנחנו נאזן אותו. נשב פה כל הלילה ונאזן את התקציב.  ,לא  ,לא  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בבקשה. מה ציפית שנעלה תקציב לא מאוזן?   ש המועצה[:לין קפלן ]רא

 ציפיתי שלא תעלי את התקציב הזה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

תקציב בוודאי שאני מעלה את התקציב. ברור. ישיבת    וזומרת?  מה זאת א  לין קפלן ]ראש המועצה[:

? לין, איילה, רותם. מי נגד? דודו, 2023מה חדש בזה? טוב. מי בעד תקציב המועצה כפי שהוגש לשנת  

 אבי, סיגל, מירי, עינת ודוד. הישיבה ננעלה תודה לכולם.
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